

# SO MILES

vu par  
**RENÉ URTREGER &  
MARCUS MILLER**



*NOUVEL ALBUM*  
*SORTIE PRÉVUE LE 1<sup>er</sup> MARS 2019*

« Cher Nicolas,

Je sais combien il est hasardeux de suivre les traces des géants que sont Miles Davis, Bud Powell, Erroll Garner et j'en passe... Ta démarche est belle, riche, si pleine de bon goût que ton album est un bonheur.

Ton ami René »

« *Dear Nicolas,*

*I know how perilous it is to follow in the footsteps of those giants that are Miles Davis, Bud Powell, Erroll Garner and others. Your approach is so beautiful, rich and tasteful that listening to your album is sheer bliss.*

*Your friend René »*

## **René Urtreger**

*(Translated in English by Yann Lapivotte)*

---

« C'est une belle chose de voir que la musique de Miles Davis continue d'inspirer les musiciens depuis des générations.

Il est étonnant qu'un morceau de musique de Miles, qui ne nécessite parfois que 7 minutes d'enregistrement, puisse avoir une vie éternelle. Sa musique vit non seulement à travers ses enregistrements, mais aussi à travers le fait que sa musique a été RÉINTERPRÉTÉE par des musiciens dont la vie a été transformée en écoutant Miles.

Nicolas Folmer et ses amis musiciens ont récemment créé un hommage à Miles Davis. Cet hommage rendu à un musicien dont la musique a touché TELLEMENT de vies, a été magnifiquement conçu et magnifiquement interprété. Nicolas en particulier joue à merveille sur cet album. Son interprétation démontre qu'il a vécu avec la musique de Miles et l'a absorbée dans son âme.

Merci Nicolas de continuer l'histoire qui, je soupçonne, durera tant qu'il y aura de la musique. »

« *It is a beautiful thing to see that Miles Davis's music has been inspiring musicians for generations.*

*It is astonishing that a piece of Miles's music, which sometimes only takes 7 minutes to record, can have an eternal life. His music lives on not only through his recordings, but also through all those musicians who have REINTERPRETED his music and whose life has been changed by listening to Miles.*

*Nicolas Folmer and his bandmates recently paid tribute to Miles Davis. This tribute to an artist whose music touched SO MANY lives is beautifully conceived and beautifully executed. Nicolas operates at the height of his talents on this album. His interpretation shows he has lived long enough with Miles's music to feel him deep in his heart and soul.*

*Thank you Nicolas for continuing the story that I suspect will last as long as there is music. »*

## **Marcus Miller**

*(Translated in English by Yann Lapivotte)*